



***The Insurance People***

---

***Votre courtier en assurance***

April 30th, 2011

30 avril 2011

### **Acquisition of the Campbellton office of Belliveau Assurance**

Alliance Assurance is pleased to announce the acquisition of the Campbellton office of Belliveau Assurance, as of April 30th, 2011.

Located in Campbellton, Belliveau Assurance is operated by Brigitte Belliveau and Gaetan Lagacé. Founded by Thomas Belliveau in 1971, Belliveau enjoys a solid reputation within the greater Campbellton area and in the insurance community as a whole.

The members of Alliance wish to welcome Belliveau's Campbellton office to Alliance. The Belliveau office will be merged with Alliance's existing Campbellton location to create the largest insurance brokerage in the Campbellton area. This acquisition will allow Alliance Assurance to have greater visibility across New Brunswick, assure a complete distribution of its group, personal and commercial group products and provide quality service to our current and future clientele.

Alliance Assurance has developed a structure to aggressively grow and manage its insurance brokerage using state of the art technology. This structure is supported by a strong team with individuals dedicated to technology, marketing, underwriting and employee formation.

### **Acquisition du bureau de Campbellton de Belliveau Assurance**

Alliance Assurance est heureuse de vous annoncer l'acquisition du bureau de Campbellton de Belliveau Assurance en date du 30 avril 2011.

Situé à Campbellton, Belliveau Assurance est géré par Brigitte Belliveau et Gaéтан Lagacé. Fondé par Thomas Belliveau en 1971, ce bureau jouit d'une solide réputation dans la grande région de Campbellton, ainsi que dans l'ensemble du monde de l'assurance.

Les membres d'Alliance souhaitent la bienvenue au personnel du bureau de Belliveau à Campbellton. Ce bureau sera fusionné à celui d'Alliance déjà existant à Campbellton pour créer le plus gros bureau d'assurance de cette région. L'acquisition donnera à Alliance Assurance une plus grande visibilité partout au Nouveau-Brunswick, assurera une distribution complète de ses produits d'assurance collective, des particuliers et commerciale et permettra d'offrir un service de qualité à nos clients présents et futurs.

Alliance Assurance a développé une structure de croissance agressive et utilise la fine pointe de la technologie dans la gestion de son entreprise. Cette structure est appuyée par une équipe forte qui se consacre à la technologie, au marketing, à la souscription et à la formation.

#### **Information:**

Lily Durepos, President  
Alliance Assurance Inc.  
Grand Falls/Grand-Sault, NB  
Tel/Tél.: (506) 473-9223  
[lily@alliance-assurance.com](mailto:lily@alliance-assurance.com)